安徽师范大学皖江学院学分绩点说明

1、成绩和等级的绩点系数折算
百分制 60 分成绩折算绩点为 1.0 ，60 分以上每增加 1 分（不足 1 分四舍五入），则绩点增加 0.1。 成绩和等级的绩点折算对照表如下：

	百分制成绩
	对应绩点
	五级制
	对应绩点
	二级制
	对应绩点

	90～95～100
	4.0～4.5～5.0
	优
	4.5
	

合格
	

3.5

	80～85～89
	3.0～3.5～3.9
	良
	3.5
	
	

	70～75～79
	2.0～2.5～2.9
	中
	2.5
	
	

	60～65～69
	1.0～1.5～1.9
	及格
	1.5
	
	

	59 及以下
	0
	不及格
	0
	不合格
	0


2、计算公式
课程学分绩点=课程考核成绩绩点×课程权重系数(1.0)×课程学分 平均学分绩点=∑(课程学分绩点) /  ∑课程学分
3、说明
五级制、二级制换算成百分制时，取中间值，优秀=95 分，良好=85 分，中等=75 分，及格=65 分， 合格=85 分。
u 本说明适用于 2017 年 9 月以后入学的本科生。
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1. The conversion between scores and grades
In the percentile system, 60 points equal a course score grade point of 1.0; if points are more than 60, for each increase of 1 point (points will be half adjusted), the course score grade point increase will be 0.1. The table of the conversion between scores and grade points is as below:

	Percentile System
	Course score grade point
	Five-Level System
	Course score grade point
	Two-level System
	Course score grade point

	90～95～100
	4.0～4.5～5.0
	Excellent
	4.5
	

Qualified
	

3.5

	80～85～89
	3.0～3.5～3.9
	Good
	3.5
	
	

	70～75～79
	2.0～2.5～2.9
	Medium
	2.5
	
	

	60～65～69
	1.0～1.5～1.9
	Pass
	1.5
	
	

	59～0
	0
	Fail
	0
	Fail
	0


2. Calculating Formula
The course credit grade point = The course score grade point × the course weighing coefficient (1.0) × the course credit
Grade Point Average =   ∑ the course credit grade point /  ∑ the course credit
3. Directions
Take  the  median  in  the  conversion  of  five-level  system  and  two-level  system   into   percentile  system. Excellent = 95, Good = 85, Medium =75,Pass = 65,Qualified =85.
Attr. = Attribute, Rebu. = Rebuild, Csgp. = Course score grade point, Comp. = Compulsory, SC. = Selective Course, Opti. = Optional Course, GPA = Grade Point Average
u This system is suitable for students enrolled after September 2017.
